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Zápis z jednání školské rady dne 16. října 2023 

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Hlasování o funkci zapisovatele 

3. Schválení Výroční zprávy 

4. Schválení dodatku ŠVP (Informatika) 

5. Podněty a diskuse 

6. Různé 

 

 

Přítomni: 

Zástupci zřizovatele:  

Mgr. Ludmila Šimšíková 

Mgr. Hana Vlčková 

Zástupci za rodiče: 

Mgr. Zuzana Benešová 

Mgr. Klára Homolová 

Zástupci pedagogických pracovníků: 

Mgr. Andrea Navrátilová 

PhDr. Klára Chlupová 

Host: 

ředitelka školy Mgr. Pavlína Vojtěchová 

 

  

Průběh jednání: 

 

Ad. 1. Schválení programu jednání 

Předsedkyně Školské rady (ŠR) Mgr. Andrea Navrátilová seznámila přítomné členy školské rady 

s programem jednání.  

 

Ad. 2. Hlasování o funkci zapisovatele a ověřovatele 

Předsedkyně ŠR dala hlasovat o funkci zapisovatele a funkci ověřovatele. Zapisovatelem se stala 

Mgr. Ludmila Šimšíková. 
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Ad. 3. Schválení Výroční zprávy 

Ředitelka školy seznámila s Výroční zprávou za školní rok 2022/2023. Zpráva byla jednohlasně 

schválena. Základními body diskuse bylo: 

• klesající počet žáků školy v důsledku odchodu na víceletá gymnázia z 5. a 7. tříd; 

• nárůst výchovných opatření zejm. mezi dívkami; 

• nadprůměrné výsledky přijímacích zkoušek u žáků 9. tříd. 

 

Ad. 4. Schválení dodatku ŠVP (Informatika) 

Ředitelka školy seznámila Školskou radu se změnami v ŠVP, které se týkaly těchto oblastí: 

• změny v Učebním plánu související s rozšířením výuky Informatiky; 

• úprava výstupů v ČJ (1. stupeň a 2. stupeň - Literární výchova), ZŽS, Dějepisu a Přírodopisu.  

Úpravy ŠVP byly jednohlasně schváleny. 

 

Ad. 5. Podněty a diskuse 

Následná diskuse se týkala rozšíření šetření CERMAT testů i na předmět AJ, nárůstu rizikového 

chování žákyň 2. stupně a postupu školy při řešení (kouření, používání elektronických cigaret, 

skupiny na sítích). Škola reaguje na podněty od ŠPP: pořádání adaptačních kurzů, preventivní 

programy, školení pedagogů, intervence psycholožky ve třídách, práce s třídními kolektivy.  

Dalším bodem bylo využívání elektroniky ve vyučování - z důvodu rovnosti mezi žáky se připravují 

dvě mobilní učebny vybavené tablety.  

V letošním školním roce je významně posílena tandemová výuka jak na 1. stupni, tak i na 2. stupni.  

ŠR také diskutovala současnou problematiku  výuky TV (2. stupeň - dívky) - neochota dívek cvičit, 

podpořená omluvenkami od rodičů; rizikové chování na WC včetně aktuálního řešení.  

 

Ad. 6. Různé 

Od 1.11.2023 dojde ke změně členů ŠR: Mgr. Marii Jeřábkovou nahradí Mgr. Ludmila Kadlčíková.  

Příští setkání ŠR proběhne v jarních měsících, konkrétní termín bude upřesněn.  

Předsedkyně ŠR Mgr. Andrea Navrátilová poděkovala všem přítomným za účast a jednání ukončila. 

 

V Brně dne 16. 10. 2023 

 

Zapsala:         Ověřila: 

Mgr. Ludmila Šimšíková       PhDr. Klára Chlupová 

 

Předseda Školské rady: 

Mgr. Andrea Navrátilová 


